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تضمین آینده یزد درگروی تامین 
آب است

آب  عامل  مدیر  مقدم-  صادقی  یزد-سیما 
میلیون   ۲۵۰ نیاز  به  اشاره  با  یزد  منطقه ای 
مترمکعبی مردم این استان در افق ۱۴۳۰ تنها به 
آب شرب جهت ادامه حیات، لازمه تحقق آن را 
با توجه به فقر منابع آبی استان، انتقال آب به 

استان دانست.
»جواد محجوبی« در مراسم اختتامیه سومین 
جشنواره رسانه ای ابوذر استان یزد که در سالن 
برگزار  یزد  منطقه ای  آب  شرکت  اجتماعات 
شد، ضمن تشریح وضعیت آبی استان، اظهار 
به ۱۹  مترمربع  هزار  با مساحت ۷۴  یزد  کرد: 
پهنه و دشت مجزا تقسیم شده که ۱۶ دشت 
از این تعداد جزو دشت های ممنوعه محسوب 
مناطق  در  نیز  دیگر  دشت  سه  و  می شوند 
کویری و به شدت ضعیف به لحاظ منابع آب 

۷۷۶زیرزمینی واقع شده اند.
وی با بیان این که برای کلیه مصارف مورد نیاز 
استان از محل سفره های زیرزمینی یزد جمعاً 
بظ۸۴۰ میلیون مترمکعب آب برداشت می شود، 
گفت: این در حالیست که با توجه به بارش های 
استان، سالانه با ۲۴۰ میلیون مترمکعب بیلان 
منفی آب در این ذخائر ناشناخته آبی استان که 
براساس شواهد فقیر هستند، برداشت می کنیم.

وی ۷۸ درصد مصرف آب استان را مربوط به 
بخش کشاورزی، ۱۵ درصد در بخش شرب و ۷ 
درصد مربوط به بخش صنعت برشمرد و با اشاره 
به این که ۳۰  درصد چاه های آب استان که با 
مجوز برداشت کشاورزی حفر می شوند،  هرگز 
به آب نمی رسند، تنها راهکار زندگی در این اقلیم 

آب و هوایی را بهره برداری خواند.
و  صنعتی  استان  چهارمین  را  یزد  محجوبی 
دومین استان معدنی کشور خواند و اعلام کرد: 
با این حال بخش صنعت استان سالانه ۶۰ تا 
۶۵ میلیون مترمکعب آب مصرف می کند و این 
استان  و  در حالیست که لازمه توسعه کشور 
راهکار  قانون  که  این  بیان  با  وی  است.  آب 
بازتخصیص آب را برای بخش صنعت منظور 
آب  مترمکعب  میلیون  است، گفت: ۳۰  کرده 
بخش صنعت یعنی نیمی از آب مصرفی در این 

بخش قابلیت بازچرخش دارد.
وی عنوان کرد: خوشبختانه هم اکنون تمام 
با  امیدواریم  و  تکلیف شده  تعیین  یزد  پساب 
اجرای زیرساخت های لازم در این بخش شاهد 

بهره وری در این بخش باشیم.
مدیر عامل آب منطقه ای یزد با بیان این که در 
بخش شرب نیز یک میلیون و ۳۰۰ هزار جمعیت 
استان ۱۴۰ میلیون مترمکعب مصرف آب دارند، 
آب  مترمکعب  میلیون   ۶۰ حال  این  با  گفت: 
مصرفی در این بخش از خط انتقال و مابقی از 
ظرفیت آب محلی تامین می شود که این بخش 
با توجه به کیفیت ضعیف انها هیچگاه به کیفی 

سازی مناسب نمی  رسد.
نیازمند   ۱۴۳۰ سال  افق  در  یزد  افزود:  وی 
۲۵۰ میلیون مترمکعب آب تنها برای شرب خود 
است، لازمه تحقق آن را اجرای خطوط انتقال آب 
خارج از حوزه از محل دریا و خرسان دانست 
و گفت: هرچند اقداماتی در این حوزه صورت 
گرفته ولی نیازمند عزم مضاعف دولت چهاردهم 

در این بخش هستیم.
آخرین  مورد  در  نیز  توضیحاتی  محجوبی 
وضعیت طرح های مذکور ارائه و تصریح کرد: 
به  فارس  خلیج  اول  خط  اتصال  با  امیدواریم 
بهره  شاهد  نزدیک  آینده  در  شهری  مخازن 
برداری از ظرفیت این خط برای انتقال آب شرب 

از دریا به استان باشیم.
به گفته این مسئول، حدود ۷۳۰ کیلومتر خط 
دوم انتقال آب از دریا در حال اجراست و تحقق 
آن نیازمند ۱۷۰ هزار میلیارد تومان اعتبار است 
که قسمتی از آن از توسط بخش خصوصی و 
سرمایه گذاری  مشوق های  طریق  نیز  بخشی 

تامین خواهد شد.
محجوبی با اشاره به خط دوم انتقال آب به یزد 
از حوزه های آبریز داخلی، گفت: در حال حاضر 
از ظرفیت مولد سازی ۵۰ درصد اعتبار مورد نیاز 
خط دوم آب استان از خرسان تامین شده و نیمی 
از اعتبار آن باید از سوی دولت تامین شود و 
لذا امیدواریم با اجرای این خطوط بتوانیم آینده 

استان را تضمین کنیم.

خدمت رسانی به زائران پاکستانی در 
مرز میرجاوه به خوبی انجام می شود

در  کشور  وزیر  فر:  شکوهی  محمد  زاهدان 
بازدید از نحوه خدمات رسانی به زائران اربعین 
حسینی در مرز میرجاوه سیستان و بلوچستان، 
گفت: مشکل و کمبودی در ارائه خدمات به زوار 
پاکستانی وجود ندارد و خدمت رسانی به خوبی 
در حال انجام است. احمد وحیدی روز پنجشنبه 
بلوچستان در حاشیه  و  به سیستان  در سفر 
بازدید از پایانه مرزی میرجاوه اظهار داشت: در 
شرق کشور ۲ مرز ریمدان و میرجاوه برای عبور 
زوار پاکستانی به کربلای معلی است و امروز به 
همراه جمعی از مسوولان، بازدیدی از آخرین 

وضعیت مرز و زائرین اباعبدالله انجام شد.
اربعین  زائران  همه  خوشبختانه  افزود:  وی 
راضی  شده  ارائه  خدمات  و  مکان  از  حسینی 
بودند و کمبود امکاناتی برای خدمت رسانی به 
زائران پاکستانی عازم کربلای معلی وجود ندارد.

احمد وحیدی که صبح امروز جهت بازدید از 
پایانه های مرزی سیستان و بلوچستان و بررسی 
اربعین  پاکستانی  زوار  به  خدمت رسانی  نحوه 
ساعات  در  کرد،  سفر  استان  این  به  حسینی 
میرجاوه حاضر  مرزی  پایانه  در  امروز  ابتدایی 
شد و از نزدیک در جریان روند ورود و خروج 
زوار پاکستانی قرار گرفت. وزیر کشور همچنین 
در مکالمه با زائرین پاکستانی و اطلاع از کندی 
روند صدور ویزای آنان به صورت تلفنی پیگیر 
تسریع در روند صدور ویزای آنان در شهر کراچی 
پاکستان شد.احمد وحیدی وزیر کشور به همراه 
محمد کرمی استاندار سیستان و بلوچستان و 
جمعی از مسوولان کشوری و استانی با حضور 
در شهرستان میرجاوه از روند خدمات رسانی به 
زائران پاکستانی بازدید کرد و آخرین وضعیت 
امکانات مورد نیاز برای ورود و استقبال از زائران 
اربعین حسینی را مورد بررسی قرار داد. سیستان 
و بلوچستان از طریق ۲ مرز میرجاوه و ریمدان، 
اربعین  غیرایرانی  زائران  ورود  اصلی  دروازه 
حسینی به کشور بوده و از این جهت، امکانات 
و زیرساخت های لازم در این منطقه هر سال رو 

به افزایش است.

شناسایی ۳۷۰ انشعاب غیر مجاز در 
استان یزد

یزد- سیماصادقی مقدم-  مدیر عامل شرکت 
آب و فاضلاب استان یزد گفت: در سال گذشته 
بیش از ۳۷۰ فقره انشعاب غیرمجاز آب در شهرها 
و روستاهای استان شناسایی، تعیین تکلیف، قطع 
این خصوص  در  علمدار«  یا مجاز شد. »جلال 
شناسایی  غیرمجاز  انشعاب  مجموع  از  گفت: 
شده شهرستان های اشکذر، یزد و هرات بیشترین 
انشعاب آب غیرمجاز را دارا هستند. وی انشعابات 
غیرمجاز آب را تهدیدی جدی برای تأمین آب شرب 
پایدار دانست و افزود: ناترازی تولید و مصرف، 
فاضلاب،  و  آب  شرکت  درآمد  شناسایی  عدم 
و  بهداشت  و  شرب  آب  توزیع  شبکه  آلودگی 
همچنین بروز مسائل فرهنگی و اجتماعی جامعه 

از جمله پیامدهای انشعابات غیر مجاز است.
در  استان  فاضلاب  و  آب  عامل شرکت  مدیر 
از  پیشگیری  و  شناسایی  روش های  با  ارتباط 
مصارف غیرمجاز اظهار داشت: فرآیند شناسایی 
و کشف انشعابات غیرمجاز آب در سطح استان 
توسط اخبار و اطلاعات مردمی، مأموران قرائت 
بررسی  کم مصرف ها،  لیست  از  استفاده  کنتور، 
مصرف  مقایسه  دوره،  هر  در  مصرف  نوسانات 
مورد انتظار نیاز آبی با مصرف واقعی، پیمایش 
بازدید شیرآلات و  پیمایش و  ادواری مشترکان، 
شناسایی  پاداش  تخصیص  آب رسانی،  خطوط 
انشعاب غیرمجاز و به کارگیری پیمانکاران برای 

شناسایی انشعابات غیرمجاز قابل بررسی است.
علمدار به دارندگان انشعاب غیرمجاز آب توصیه 
سوی  از  غیرمجاز  انشعاب  کشف  از  قبل  کرد: 
مراجعه  با  استان  آبفا  عملیاتی شرکت  تیم های 
به امور مشترکین در شهرهای استان و تشکیل 
اقدام  انشعاب  نمودن  قانونی  به  پرونده نسبت 
کنند. وی ادامه داد: طبق قانون و دستورالعمل 
های شرکت مهندسی کشور استفاده کنندگان از 
انشعاب غیر مجاز آب به جبران خسارت، جزای 

نقدی و قطع انشعاب محکوم می شوند.

وحیدی  احمد   : فر  شکوهی  محمد  زاهدان 
و  سیستان  به  سفر  ادامه  در  عصرپنجشنبه 
بلوچستان و بازید از مرز ریمدان دشتیاری در گفت 
زیرساخت  توسعه  کرد:  اظهار  خبرنگاران  با  گو  و 
ها، ۲ بانده شدن برخی جاده ها و تامین نیازمندی 
های حمل و نقل عمومی در سیستان و بلوچستان 
از ضرورت هاست و با اقدامات انجام شده امسال 

مشکلی در تردد وجود نداشت.
ایجاد  برای  خوبی  کارهای  اینکه  بیان  با  وی 
و  سیستان  استانداری  سوی  از  زیرساخت ها 
بلوچستان در مرزها انجام شده است، اظهار کرد: به 
همین دلیل در سال جاری نسبت به سال های قبل 

وضع بهتری مشاهده می شود.
وحیدی با بیان اینکه در سال های گذشته مشکلات 
متعددی در زمینه تردد زائران اربعین در این استان 
وجود داشت اما امسال تا این لحظه مشکل جدی 
به  بینی های لازم  افزود: پیش  ایجاد نشده است، 
منظور توسعه زیرساخت ها و ۲ بانده شدن برخی 

جاده ها در دستور کار استانداری است.
تأمین  با  همچنین  کرد:  اضافه  کشور  وزیر 
نیازمندی های حمل و نقلی و آماده سازی مجتمع 
زیارتی در مرز ریمدان از سوی آستان قدس رضوی، 
مشکلات کاهش یافته و یک مجتمع زیارتی نیز در مرز 
میرجاوه ایجاد شده است؛ این کارها سبب می شود 
که در سال های آینده مشکلات زائران اربعین کاهش 
یابد. وحیدی ادامه داد: اربعین مغناطیسی است 
که هر سال جذب بیشتری دارد و زائران بیشتری 
خواهند آمد، لذا باید زیرساخت هایمان را مطابق با 

این افزایش سالانه زائران بیشتر تقویت کنیم.
فعالی  مرز  ریمدان؛  مرز  افزود:  کشور  وزیر 
است؛  خوب  زیرساخت های  و  امکانات  با 
زیرساخت هایی که در سال های گذشته نبود یا کمتر 

بود، اما امسال وضعیت مناسبی دارد.
وحیدی تاکید کرد: همه نهادهای استان سیستان و 
بلوچستان از استانداری و فرمانداری گرفته تا سپاه، 

فراجا و منطقه آزاد و همچنین مردم در این هوای گرم 
با عشق مشغول به خدمت به زوار اربعین هستند؛ 
فضای معنوی اخوت و دوستی و اربعینی اینجا حاکم 
است و ما شکل گیری این فضای زیبا را علاوه بر مردم 
و مسئولان استان، مدیون امام حسین )ع( هستیم 
که جمله " حب الحسین یجمعنا " را برای ما در این 

نقطه صفر مرزی معنا بخشیدند.

وی درخصوص سایر مرزهای اربعینی کشور نیز 
ایران  مرزهای  در  لازم  زیرساخت های  همه  گفت: 
آماده تردد زائران اربعین است و با وجود هوای گرم 
با خدمات مشتاقانه مواکب و مردم، شرایط در مرزها 

مطلوب گزارش شده است.
وزیر کشور افزود: در ۶ مرزی که ویژه اربعین است 
تاکنون هیچ مشکلی برای خروج زائران وجود نداشته 

و تاکنون نزدیک یک میلیون و دویست هزار نفر از 
زوار از مرزهای ما بدون مشکل خارج شده اند.

وضعیت  سال  به  سال  اینکه  بیان  با  وحیدی 
می شود،  بهتر  مرزها  در  اربعین  های  زیرساخت 
گفت: با توسعه و ۲ بانده کردن جاده ها و تامین 
زیرساخت های حمل و نقل، شرایط تردد در سال 

های آینده بهتر از این نیز خواهد بود.

 وزیر کشور:

تسهیل تردد زائران از مرز ریمدان نیازمند توسعه ناوگان حمل و نقل است
وزیر کشور گفت: تسهیل تردد زائران در مرز ریمدان از طریق ایجاد جاده ۲ بانده و توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی است، تا در سال های آینده 

مسائل و مشکلات زوار اربعین حسینی از پاکستان در شهرستان دشتیاری کمتر شود.

پیش بینی های 
لازم به 

منظور توسعه 
زیرساخت ها و 
2 بانده شدن 
برخی جاده ها 
در دستور کار 

استانداری 
است

جلسه شورای فرهنگ عمومی استان خوزستان با ریاست نماینده 
ولی فقیه و حضور اعضای این شورا برگزار شد. حجت الاسلام و 
المسلمین سیدمحمدنبی موسوی فرد، نماینده ولی فقیه در استان 
از  یکی  پرورش  و  آموزش  اظهار کرد:  این نشست  در  خوزستان 
دستگاه های فرهنگ ساز کشور است که نقش موثری در  نسل 
سازی دارد  از این رو ضرورت دارد کمیته های تخصصی مربوط به 
این حوزه در شورای فرهنگ عمومی پیش از آغاز سال تحصیلی 
فعال و خوراک محتوایی مورد نیاز را برای ارائه به شورا تهیه کنند. 
وی افزود: سند تحول بنیادین آموزش و پرورش یکی از دغدغه 

های مقام  معظم رهبری است که  مغفول  مانده است و این سند 
باید مورد توجه قرار گیرد. وی توضیح داد: نقش معلم و استاد در 
آموزش و پروش و همچنین در دانشگاه ها و دیگر فضاهای آموزشی، 
کلیدی و مهم است. از این رو باید ببینیم با وضع موجود باید چه 
کنیم و آیا مجموعه های مختلف به ماموریت و رسالت خود آنگونه 
که باید عمل می کنند؟ وی خاطرنشان کرد: دانشگاه فرهنگیان  هنوز 
با آن چیزی که  مد نظر ماست فاصله دارد لذا در جلسات آینده 
این  باید پیرامون ظرفیت های موجود در  شورای فرهنگ عمومی 
خصوص نیز بحث و برنامه ریزی شود. وی با اشاره به مساله اربعین 

حسینی گفت: توجه به نماز در پیاده روی اربعین بسیار مهم است 
چراکه نماز کارخانه انسان سازی است. وی افزود: به یاری خداوند 
باید برنامه ریزی شود تا در سال آینده موکب های ترویج نماز در 

مسیرهای منتهی به مرزها راه اندازی شود.
وی در بخش دیگر سخنان خود بر اهمیت فضا سازی و محیط 
سازی موکب ها تاکید کرد و گفت: موکب ها نباید تنها منحصر 
به بحث توزیع اغذیه باشند بلکه  باید رسالت فرهنگی برای آن ها 
تعریف شود و در کنار خدمت رسانی، محتوایی فرهنگی را نیز نشر 
دهند. مجید منادی مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان نیز 
در این نشست با آرزوی قبولی توسل و خدمات مردم و مسئولان 
در  ایام اربعین، اظهار کرد: در آخرین جلسه شورای فرهنگ عمومی 
مبحث سند مهندسی فرهنگی استان رونمایی و ابلاغ شد که بعد 
از رونمایی، اجرای آن مورد بررسی قرار گرفت و در استانداری و در 
مجموعه معاونت سیاسی اجتماعی تشکیل گروه های در این زمینه  
پیگیری شد. وی در ادامه گفت: مبحث دیگر ابلاغیه هایی است 
که در شورای فرهنگ عمومی مطرح است و با پیگیری های حجت 
الاسلام والمسلمین موسوی فرد روی این مسائل مجدانه کار شد و 

موضوع بررسی وارائه شد.
منادی ادامه داد: در جلسه قبل هم اصل بر این شد که عنوان 
فعالیت های فرهنگی، تربیتی مدارس در مجموعه آموزش و پرورش 
که یکی از دغدغه ها است مورد بررسی قرار گیرد و موضوعات 

مختلف در این زمینه در مجموعه شورای عمومی مطرح شود. 
در پایان مجید منادی مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان 
به طرح  پیشنهاد سردار حاجتی و تاکید امام جمعه اهواز اشاره کرد 
و گفت: مقرر شد که تا قبل از ایامی که سال تحصیلی آغاز شود، 
اداره کل خدوم آموزش و پرورش روی این طرح بررسی های لازم را 

انجام داده و گزارشی در جلسه ارائه دهند.

ورش و اربعین حسینی در شورای فرهنگ عمومی خوزستان بررسی شد برنامه های فرهنگی آموزش و پر

معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی:
طرح مدیریت پایدار جنگل های هیرکانی در حال تهیه است

معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی از تهیه طرح مدیریت پایدار جنگل های هیرکانی خبر داد و گفت: این طرح در قالب چهار 
فاز تهیه می شود. نقی شعبانیان در نشست بررسی طرح مدیریت پایدار جنگل از تهیه طرح مدیریت پایدار جنگل های هیرکانی با 

تمرکز بر ارتقا شاخص های اکولوژیکی، اقتصادی و اجتماعی برای ۱۰۴ حوزه آبخیز از جنگل های هیرکانی خبر داد.
معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی، تهیه این طرح را براساس بند ف ماده ۳۸ قانون برنامه توسعه ششم عنوان کرد و 
گفت: با توجه به اینکه اجرای طرح های قبلی و بهره برداری چوب از جنگل های هیرکانی از سال ۱۳۹۶ ممنوع شده است، طرح 

جایگزین تحت عنوان »طرح جامع مدیریت پایدار جنگل های هیرکانی« در حال تهیه است.
وی، به شرح برخی جزئیات این طرح اشاره و اضافه کرد: طرح دارای سه رکن اصلی اکولوژیکی، اجتماعی و اقتصادی می باشد 

که در چهار فاز مقدماتی، مطالعاتی )نیمه تفصیلی و تفصیلی(، اجرایی و پایش تهیه می شود.
به گفته این مسئول، تاکنون فاز مقدماتی طرح شامل مراحل تهیه دستورالعمل ها و شرح خدمات و همچنین فاز مطالعاتی نیمه 
تفصیلی آن تکمیل شده است. شعبانیان، بیان کرد: در فاز نیمه تفصیلی حدود سه میلیون هکتار از مناطق هیرکانی براساس توان 

اکولوژیکی یکی از عرصه های پهنه بندی شده و کاربری عرصه ها مشخص شده است. 
معاون امور جنگل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور، مرحله مطالعه تفصیلی طرح را مرحله ورود کارشناسان به طرح عنوان کرد و یادآور شد: برای 
مطالعات تفصیلی از تمام ظرفیت کشور از قبیل شرکت های مشاوره ای، دانشگاه ها و مؤسسات تحقیقاتی و توان ظرفیت کارشناسی سازمان استفاده خواهد شد. 
همچنین برای کاربری های مختلف که براساس توان اکولوژیکی آنها مشخص شده اند، برنامه و طرح اجرایی تهیه می شود. این مقام مسئول اذعان کرد: طرح 

مختص ۴۵ حوزه آبخیز در سال های ۱۴۰۲و ۱۴۰۳ تهیه خواهد شد.
وی، یکی از علل تأخیر در تهیه طرح مدیریت پایدار را مسئله اعتباری و مالی عنوان کرد و افزود: این مشکل در دو سال اخیر تا اندازه ای مرتفع شده است.

شعبانیان، تهیه و اجرای طرح های مدیریت پایدار در جنگل های هیرکانی را باعث ارتقا شاخص های اکولوژیکی جنگل های هیرکانی توصیف کرد و ادامه داد: این 
طرح همچنین باعث توانمندسازی مردم محلی خواهد شد و به ارتقای ارتباط بخش اجرا، تحقیقات و آموزش می انجامد.

این مسئول تاکید کرد: در سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور طوری برنامه ریزی شده که تا زمان تهیه و اجرای طرح های مدیریت پایدار جنگل های 
هیرکانی، طرح های فنی حفاظتی به عنوان یک طرح میانبر تهیه شود. وی این اقدام را در راستای حفاظت و مدیریت جنگل ها و حفظ سرمایه های موجود در 

جنگل از قبیل جاده های جنگل و غیره عنوان کرد و یادآور شد: البته کتابچه های طرح فنی –حفاظتی در سال ۱۴۰۱ –۱۴۰۰ تهیه شده است.

از سوی رییس کل دادگستری البرز صادر شد
دستور برای رفع مسائل و مشکلات فرودگاه پیام

رییس کل دادگستری البرز دستور رفع مشکلات منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه بین المللی پیام مستقر در این استان را صادرکرد.
 حسین فاضلی هریکندی در بازدید از منطقه ویژه اقتصادی و فرودگاه پیام، ضمن بررسی مشکلات این مجموعه، دستور لازم 

برای حل موانع و مسائل موجود و تشکیل کمیته ویژه توسط عالی ترین مقام قضائی استان صادر شد.
وی با اشاره به اهمیت و جایگاه این ستاد در پیگیری سیاست های کلان اقتصادی کشور در مقیاس استانی بیان کرد: ستاد 
پیگیری سیاست های اقتصاد مقاومتی استان البرز با توجه به مأموریت های خود و در راستای اجرای دستورات رئیس قوه 
قضائیه جهت تحقق شعار سال در رفع موانع تولید و کمک به حفظ و اشتغال گام های مهمی برداشته است تا جایی که در 
سال گذشته اقدامات انجام شده در مقایسه با سال ۱۴۰۱ در زمینه حفظ و ایجاد اشتغال از پنج هزار و ۵۰۰ نفر به ۹ هزار و 
۳۶۹ نفر رسید. فاضلی هریکندی با اشاره به تعدادی از مصوبات سفر ۱۷ فرودین ماه سال ۱۴۰۲ رئیس قوه قضائیه به استان البرز 
اضافه کرد: این سفر ۲ مصوبه مرتبط با فرودگاه پیام داشت که با پیگیری های انجام شده هر ۲ مصوبه که یکی مربوط به ساماندهی 
اموال قاچاق و متروک و دیگری به صدور سند برای یک هزار و ۲۰۰ هکتار از اراضی فرودگاه به نام دولت جمهوری اسلامی ایران به 
نمایندگی »خدمات هوایی پست و مخابرات پیام« بود منتهی به نتیجه شد. رئیس ستاد پیگیری اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی استان البرز با تشریح برخی 
ظرفیت های منطقه اقتصادی پیام که توأمان با منطقه ویژه، دارای فرودگاه و گمرک نیز است متذکر شد: اینکه سه هزار و۶۰۰ هکتار در استانی با محدودیت زمین 

به این منطقه اختصاص یافته است ظرفیت بی نظیری را در مجاورت پایتخت و مرکز کشور ایجاد می کند.
وی در خصوص اهداف بازدید امروز که در حاشیه نشست »دومین نشست ستاد پیگیری اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی استان البرز« انجام شد تصریح 
کرد: این نشست با هدف تمرکز بر بررسی و رفع مشکلات و مسائل این مجموعه انجام شده و طبق سیاست جدید دادگستری کل استان، مقرر شده است 

این نشست ها در حاشیه بازدیدهای میدانی تشکیل و مشکلات و درخواست های بنگاه های اقتصادی در همان بازدید بررسی و تصمیمات مقتضی اتخاذ شود.
فاضلی هریکندی با بیان اینکه بر اساس قانون تا زمانی که کالای وارداتی به مناطق آزاد به گمرک اظهار نشود جزو کالای قاچاق و متروک محسوب نمی شود، 
ادامه داد: همین موضوع و محدودیت های زمانی برای ترخیص کالای وارداتی به مناطق آزاد، مشکلاتی را در نگهداری مواد اولیه وارداتی در موعد قانونی و 

همچنین نحوه تعیین تکلیف پس از انقضای مهلت مذکور ایجاد می کند.
وی ادامه داد: لحاظ شرایط اقتصادی کشور و تحریم ها، ایجاب می کند که واردات کالاها با مدت ماندگاری پایین و همچنین ماشین آلات و تجهیزات مورد نیاز 

تولید، ضابطه مند شوند تا منابع ارزی کشور که صرف واردات آنها شده تضییع نشود.

زاهدان محمد شکوهی فر :رئیس کل دادگستری استان سیستان و بلوچستان 
با هشدار جدی به متصرفان غیر مجاز از رفع تصرف ۴۰۰ هکتار از اراضی 
استان از ابتدای سال خبر داد.  در جلسه شورای حفاظت از اراضی ملی 
و منابع طبیعی استان سیستان و بلوچستان که در محل سالن شهید 
بهشتی دادگستری استان برگزار شد بر علل و عوامل تصرفات غیر مجاز 

اراضی ملی مورد بررسی و بر ارائه راهکار ها تاکید شد.
کل  رئیس  راد  موحدی  والمسلمین  حجت الاسلام  جلسه  این  در 
دادگستری استان سیستان و بلوچستان با تاکید بر بازدید های مستمر از 
اراضی تحت نظارت اظهار کرد: از ابتدای سال تا کنون قریب به ۴۰۰  هکتار به 
ارزش  ۹۰۰ میلیارد تومان با پیگیری و دستورات قاطع دستگاه قضایی رفع تصرف شده 
است و بیشترین این تصرفات مربوط به شهر زاهدان و در حاشیه شهر واقع شده است و این روند همچون 

سابق ادامه خواهد داشت و برای متصرفین پرونده قضایی تشکیل می شود.
وی با تاکید بر اینکه هر گونه ساخت و ساز در حریم شهر ها و اراضی ملی نیاز به اخذ مجوز دارد تصریح 

کرد: دستگاه های مرتبط تدابیر لازم را برای پیشگیری از این معضل اتخاذ کنند.

رئیس کل دادگستری استان سیستان و بلوچستان با اشاره به اینکه حجم تصرفات صورت گرفته وظایف 
دستگاه های مربوطه را دو چندان می کند بیان کرد: با پیگیری های صورت گرفته همه مدیران دستگاه های 
مربوطه از جمله بنیاد مسکن، راه و شهرسازی، شهرداری و منابع طبیعی موظف است با تدابیر و راهکار های 

لازم از تصرف زمین های دولت و بیت المال جلوگیری و با تصرفات صورت گرفته برخورد کند.
حجت الاسلام والمسلمین موحدی راد تصریح کرد: یکی دیگر از معضلاتی که در این بخش با آن مواجه 
هستیم حفر چاه های غیرمجاز است، مقرر شد کارگروهی موارد را بررسی و وفق مقررات نسبت به تعیین 
تکلیف چاه ها اقدام کند. مهدی شمس آبادی دادستان مرکز استان سیستان و بلوچستان هم در این جلسه 
گفت: با پیگیری شورای حفظ بیت المال استان همه مدیران دستگاه های مربوطه از جمله بنیاد مسکن راه 
و شهرسازی شهرداری و منابع طبیعی موظف هستند از زمین های دولت و بیت المال در برابر متصرفان 

محافظت کنند و زمین های متصرف شده را نیز در اسرع وقت رفع تصرف و به دولت مسترد کنند.
شمس آبادی تصریح کرد: همچنین متقاضیانی که زمین برای اجرای پروژه های اقتصادی دریافت کرده اند، 
اما نسبت به طرح هایی که به آن ها واگذار شده اقدامی نکرده اند در کارگروه ویژه ای نسبت به ابطال مجوز 
آن ها اقدام و اراضی خلع ید به دولت مسترد می شود. وی بیان کرد:دستگاه قضا با افرادی که به عنوان لیدر 

به خرید، فروش و اجاره اراضی به اشخاص می پردازند برخورد قاطع می کند.

رئیس کل دادگستری استان سیستان و بلوچستان:
 ۴۰۰ هکتار از اراضی استان رفع تصرف شد


